



## Bedding Plants

## شتالات الزهور الموسمية

يسعدنا أن نقدم لكم برشور تعريفي بمنتجات البستان والأرشادات العامة لعمليات البستنة وتقاليد تدياتنا :::

- \* تتحاج شتالات الزهور الموسمية تهيئه مكان الزراعه بالحديقه بدفر خندق بعمق 20 سم بالمساحه المزدوج زراعتها.
- \* عمل خليط مناسب يتكون من 70 % رمل و 30 % بتموس وإضافة له 75 جرام NPK لكل 100 لتر تربة ويقلب الخليط ويوضع بمكان الزراعة ويفضل تغيير التربة كل 3 سنوات.
- \* تربة البستان لأعمال البستنة - متوفرة في معارضنا.
- \* أفضل أنواع الري بالتنقيط إذا لم يتوفر رى بالتنقيط غمر خفيف ، (الري عن طريق الرش غير مناسب).

We are happy to present to you an introductory brochure about Bedding plant products and it's important instructions for gardening operations.

Greetings;;;

- \* Seasonal flower seedlings need to prepare the planting place in the garden by digging a trench 20 cm deep in the area to be planted.
- \* Albustan horticultural substrate for gardening works - available in our showrooms.
- \* You can make a suitable mixture consisting of 70% sand and 30% peat moss and add NPK 75 grams per 100 liters of soil and stir the mixture and place it in the planting site and it is preferable to change the soil every 3 years.
- \* The best type of irrigation is drip irrigation if its not available, irrigate by manually (Sprinkler irrigation not suitable).

**البستان فخامة للمكان**  
**Al Bustan, the home of luxury**





## Vegetable Seedlings

## شتلات الخضروات

يعتبر إنتاج شتلات الخضار أحد الأنشطة الإنتاجية بالشركة. خبراتنا تتجاوز 30 عام في هذا المجال. يتم إنتاج شتلات الخضار في بيئة مناسبة تم تجهيزها وفقاً للمواصفات الأوروبية. يتم عزل الشتلات عن الأرض لضمان عدم انتقال أمراض التربة التي من أهمها الامراض الفطرية والنيماتودا.

- \* أحضار البذور التي ترغب في تشتيلها وسنقوم بزراعتها في صواني وتسليمها جاهزة إليك خلال مدة 4-5 أسابيع بواسطة شاحناتنا المجهزة لكافة مناطق ومحافظات المملكة.

- \* لدينا شتلات جاهزة للبيع حيث تم تجهيزها وتهيئتها للزراعة مباشرة في الحقل المفتوح والبيوت المحمية ويتم اختيار أفضل أصناف البذور المجربة لدى منتجي الخضار.

- \* الصواني 200 خلية ، 299 خلية لزراعة الخس ، الزهرة ، الملفوف ، البروكلي .

- \* الصواني 104 خلية، 144 خلية، 200 خلية لزراعة الطماطم، البازنان، الفلفل البارد والحار، الخيار، العنب، الشمام .

المزايا التي يستفيد منها عملائنا :  
من خلال عملية تشتيل البذور و تجهيزها للزراعة نوفر على عملائنا المدروقات وإهلاك المعدات وأجور العمال والوقت والجهد المبذول لمدة 4-5 أسابيع في كل دورة زراعية يستفيد منها المنتج بتجهيز و تعقيم التربة.

**توفير البذور :**

حيث أن الهكتار الواحد يحتاج تقربياً 15,000 بذرة لاستنباتها لدينا ، بينما إذا تم زراعة البذور مباشرة في الحقل (تببيب البذور ) فسيكون هناك حاجة إلى ما لا يقل عن 45,000 بذرة تقربياً للhecattar

Vegetable seedlings production is considered one of the company's production activities exceeds 30 years of experience. Seedlings are produced as per the European Standards to suit for our environment. The seedlings are separated from the ground to ensure the soil diseases, ex. Nematodes & worms, will never reach them.

- \* Bring the seeds that you wish to sow & we will produce them in trays and delivered to you as ready seedlings within 4-5 weeks by our trucks to all over the Kingdom regions.

- \* We also have ready seedlings for sale, to prepare for direct transplanting into open field or greenhouses & we focus on the selected best varieties seeds that vegetable growers already tried. They various celling tray types are following

- \* 200 cells & 299 cells trays are used for the production of Lettuce, Cauliflower, Cabbage & Broccoli.

- \* 104,144 & 200 cells trays for the production of Tomato, Eggplant, Sweet & Hot Pepper, Cucumber, Watermelon & Cantaloupe.

**CUSTOMERS BENEFIT:** Through the process of seedlings seeds & preparing for agriculture, We save our customers fuel, depreciation of equipment, wages of workers and time and effort spent for 4-5 weeks in each agricultural cycle from which the product benefits by soil preparing & disinfection.

**SAVING SEEDS:** One hectare required 15,000 seeds approximately to be produced in our nurseries, but if they are sowing directly in the field, the minimum required seeds quantity would be 45,000 seeds/hectare.

**البستان فخامة المكان**  
**Al Bustan, the home of luxury**





## Indoor Plants

## النباتات الداخلية

\* بعد إجراء تجارب على النباتات الداخلية بشكل عام وفي ظروف مشابه للمنازل والمكاتب توصلنا الى أن زيادة الري تؤدي الى تعفن الجذور ثم تبداء بالتدحرج والموت.

\* **فخذ الزبدة** مؤشر الري ( لا تروي حتى تنفصل التربة عن جدار الدوسر ) بمقدار سماكة قلم الرصاص(5mm) بعمق 3 - 5 سم كما في الصورة أدناه

\* الري يكون مع سعاد ذواب NPK 2 جرام لكل لتر ماء (متوفراً سعاد البستان في معارضنا) أستخدم مياه محللة (مياه فلتر المطبخ) كمية مياه الري 10 % من حجم سعة الدوسر تقريباً.

\* درجة الحرارة لا تزيد عن 30 درجة مئوية ولا تنخفض عن 10 درجة مئوية .

\* ترطيب الاوراق عن طريق الرذاذ مرة واحدة باليوم في فصل الصيف .

\* الأضاعه يكفي أن تكون النباتات قريبة من النافذة ووضع الإنارة الصفراء يكفيها .



- \* After conducting experiments on indoor plants in general and in conditions similar to those in homes and offices, we concluded that over watering leads to damaged the roots, which then begins to deteriorate and die.
- \* The gist of water the soil until it separates from the wall of the pot by the thickness of a pencil (5mm), 3-5 cm deep.
- \* Irrigation should be with soluble NPK fertilizer, 2 grams per liter of water, (Albustan Indoor fertilizer available in our all showrooms), use always desalinated water (filtered kitchen water). The amount of irrigation water is approximately 10% of the pot capacity.
- \* Temperature does not exceed 30 degrees celsius and not recede 10 degrees celsius.
- \* Moisturized the leaves by spraying once a day in Summer.
- \* Lighting it is sufficient for the plants to be placed close to the window or the indoor artificial yellow light is sufficient for them.

**البستان فخامة للمكان**  
**Al Bustan, the home of luxury**





## Garden Supplies

## مستلزمات الحدائق

أحدث ما وصل لنا أحواض هاوي فلاور ذاتية الري والتي تعتبر من أفضل الأحواض جودة وحاصلة على براءة اختراع في نظام الري الذاتي في العالم منها الخشبي - استيلس ستيل - البلاستيك وهي منصص للأماكن الفخمة. موزعين معتمدين لأفضل الشركات العالمية في مختلف الأصناف منها:

- \* أحواض السيراميك
  - \* أحواض الداخلية والخارجية
  - \* أحواض الصغيرة
  - \* أحواض انتيك و الياف طبيعية
  - \* ليات و مرشات الحدائق
  - \* بحص زينة و أحجار نهرية عالية الجودة.
  - \* أحواض الري الذاتي
  - \* أحواض الفايبر كلالي
  - \* حامل أحواض
  - \* ملمع النباتات الداخلية
  - \* تربة زراعية - هيدراتون
  - \* أدوات الحدائق
  - \* الأدوات العلاجية و البلكونية
  - \* أنظمة ري
- لدينا مجموعة كبيرة من الكميات التجارية من عدة انواع و ألوان و احجام تاسب جميع انواع التصاميم الداخلية و الخارجية و الأثاث لتنظيف المكان فخامة.

The latest to arrive is the Hobby Flower self-watering pots, which are considered to be the best quality pots and have been patented on best self watering system in the world. Including wooden, Stainless steel and plastic, they are intended for luxurious places.

Authorized distributors for the best international companies in various categories, including:

- |                                |                                 |   |
|--------------------------------|---------------------------------|---|
| * Self-watering pots           | * Indoor /outdoor pots          | * Ceramic pots                                    |
| * Fiber Cement pots            | * Fiber clay pots               | * Small pots                                      |
| * Hanging & balcony pots       | * Pot's Stand                   | * Antique and Natural Jute baskets                |
| * Garden tools                 | * Leaf shiner spray             | * Watering hoses, Cans & Sprayers                 |
| * Simple Self watering systems | * Agricultural Soils - Hydroton | * High-quality decorative Pebbles & River stones. |

We have a large range of commercial quantities in several types, colors and sizes to suit for all types of Interior and exterior designs will make your place luxury.

### موزعين Distributor



**البستان فخامة للمكان**  
**Al Bustan, the home of luxury**

